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Innkalling til møte i Velferdstinget 

 

Det innkalles herved inn til møte i Velferdstinget i Agder. 

 

Tid: Onsdag, 18 september kl. 16.30 

Sted: Studentsenteret Kristiansand, Universitetsveien 3A. Møterom Sigma (i Kjelleren) 

NB: Vennligst gi en tilbakemelding uansett om du kan delta eller ikke på  

leder@vt-agder.no   

Det blir servert mat og drikke på møtet, og vi tar hensyn til matallergier og -preferanser. Husk 

å melde ifra om evt. allergier eller preferanser så snart som mulig (dersom du ikke har det 

allerede) til leder. 

Med vennlig hilsen,  

Helene Brevik, 

Leder, VT. 

 

 

mailto:leder@vt-agder.no


 
 

Saksliste VT-møte  

Møtedato: 18.september 2024 kl.16.30   

Sted: Sigma, Studentsenteret  

SAK  TITTEL   SAKSBEHANDLER  MERKNAD  

FORMØTE FORMØTE    

VT-sak 00a/24  
 

Valg av ordstyrer    Muntlig   

VT-sak 00b/24  Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden   

Ordstyrer   Vedlagt   

VT-sak 00c/24 Godkjenning av protokoll 

7.05.24 og Valgforsamling 

Ordstyrer  Vedlagt   

  

Orienteringssaker        

VT-sak 37/24  Siden sist  Helene Fredheim/Jakob 

Mæland 

Vedlagt   

Diskusjonssaker    

VT-sak 38/24 Evaluering Studiestart 2024  Julia Nilsen   

Vedtektsaker  

VT-sak 39/24  Forretningsorden Sigrid Solheim Vedlagt  

VT-sak 40/24  
 

Semesterhjul og møtedatoer 

H24 

Helene Fredheim  Vedlagt   

VT-sak 41/24 Ekstraordinær tildeling  Sigrid Solheim  Vedlagt  

VT-sak 42/24  Resolusjon om Psykisk helse Sigrid Solheim Vedlagt  

Orienteringssaker     

VT-sak 43/24  Eventuelt       

  Evaluering av møtet    Muntlig   

 

 

 

 



 
 

Dagsorden for VT-møte 18.09.24   

AU foreslår følgende dagsorden for møtet:   

SAK  TITTEL   ANSLÅTT TIDSPUNKT  

FORMØTE FORMØTE 16.30-17.00 

VT-sak 00a/24 Valg av ordstyrer  17:05-17:10  

VT-sak 00b/24  Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden   

17:10-17:15  

VT-sak 00c/24  Godkjenning av protokoll 

07.05.24, Valgforsamling 

17:15-17:25  

VT-sak 37/24  Siden sist   17:25-17:35 

VT-sak 38/24 Evaluering Studiestart 2024 17:35-18:15 

VT-sak 39/24 Forretningsorden  18:15-18:35  

PAUSE  
 

18:35-18:45  

VT-sak 40/24 Semesterhjul og møtedatoer H24 18:45-19:15 

VT-sak 41/24  Ekstraordinær tildeling 19:15-20:00 

PAUSE 
 

20:00-20:15 

 VT-sak 42/24  Resolusjon om Psykisk helse 20:15-21:15 

VT-sak 43/24  Eventuelt  21:15-21:25 

   

Møtet er estimert til å vare til ca. 21:25 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Velferdstinget i Agder 

VT-sak   Protokoll 

Møtedato  07.05.2024 

Saksbehandler   Sunniva Flak Fekjær 

 

UiA:  

Oskar Fjetland 

Jonetta Øyre 

Meri Dhora  

Maren Valand  

Stefiny Packiyanathar  

 

Ansgar:  

Kristoffer Solumsmoen Mørch    

 

Noroff:  

Amy Johanne Blanchard 

 

Fagskolen i Agder: 

Juan Josè Vargas Garcia 

Aleksander Viktor Kangas 

 

NLA:  

 

AU:  

Helene Fredheim  

Vilma Himberg  

Sigrid Solheim 

Ordstyrere:  

Charlotte Ekroll  

Protokollfører:  

Sunniva Flak Fekjær  

 

 



 
 
Forfall: 

Sara Madeleine Haga (UiA) 

Mia Sanness (NLA) 

 

Andre til stede:  

Jakob Mæland SiA-styret  

Maiken Køien Andersen STA leder  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
SAKSLISTE 

VT-sak 00a/24 Valg av ordstyrer 

Forslag: Enstemmig vedtatt  

 

VT-sak 00b/24 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden 

Enstemmig vedtatt 

 

VT-sak 00c/24 Godkjenning av protokoll 15.04.24 

Enstemmig vedtatt 

Orienteringssaker  

VT-sak 32/24 Siden sist  

Helene presenterer siden sist på vegne av AU. Jakob presenterer siden sist fra SiA-styret. 

VT-sak 33/24 Suppleringsvalg 

Vilma innleder på saken. Forklarer at representanten Bjørn Undheim Serigstad ble supplert 

inn i valgkomiteen i forkant av valget.  

VT-sak 34/24 Gjennomgang Handlingsplan 2023/2024  

Helene innleder på saken og gir en gjennomgang av handlingsplanen AU skulle jobbe med i 

sin periode. Det blir stilt noen spørsmål til saksfremlegget.  

 

Vedtaksaker  

 

VT-sak 35/24 Handlingsplan 2024/2025  

Helene innleder på saken. Helene forklarer at Velferdstinget vedtar handlingsplanen i dag, men at nytt 

VT (ved neste semester) har mulighet til å revidere dokumentet i desember 2024 dersom det er 

ønskelig.  

 

Det kommer ingen tilleggs, endrings – eller strykningsforslag.  

 

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar ‘’Handlingsplan 2024/2025 med de endringene som 

måtte komme på møtet. 

Enstemmig vedtatt  

 



 
 
VT-sak 35/24 Revidering av Velferdstingets politiske dokument  

Helene innleder på saken. Åpner for diskusjon på hver underkategori, før man diskuterer det helhetlige 

dokumentet. Det er mye diskusjon i saken.  

 

Forslag 1 Tilleggsforslag (under studenters økonomi) 

Forslagsstiller STA v/ Maiken Køien Andersen 

Forslag  Inntektsgrensen skal være minst 2,5G, da 

studiestøtten ikke skal straffe inntektsmuligheter 
til studenten.  

Vedtak  Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 2 Endringsforslag  

Forslagsstiller Jonetta Øyre  

Forslag  Studenter får et insentiv til å melde flytting ved 

å kunne velge mellom at kommunene benytter 
tilflyttermidler på gavekort hos SiA på 4000 

kroner eller på gratis årskort hos AKT 

Vedtak  Vedtatt 8 for 1 avholdende  

 

Forslag 3 Tilleggsforslag (under Helse) 

Forslagsstiller AU v/ Vilma Himberg  

Forslag  Helsestasjon for ungdom skal være tilgjengelig 
for alle studenter, uavhengig av alder.  

Vedtak  Enstemmig vedtatt  

 

Forslag 4 Tilleggsforslag (Under Trening og fysisk 

aktivitet) 

Forslagsstiller AU v/ Vilma Himberg  

Forslag  Legge til ‘’og ved campus Grimstad’’ under 
‘’SiA skal bygge et idrettsanlegg ved Spicheren 

i Kristiansand’’ 

Vedtak  Enstemmig vedtatt  

 

Forslag 5 Endringsforslag (Under Læremateriell) 

Forslagsstiller AU v/ Vilma Himberg  

Forslag  Faglitteratur skal være tilgjengelig både fysisk 
og digitalt, være universelt utformet og bestå av 

et godt samspill mellom ny litteratur og 

gjenbrukt litteratur 

Vedtak  Enstemmig vedtatt  

 

 



 
 

Forslag 6 Tilleggsforslag (under Bolig) 

Forslagsstiller Maren Valand  

Forslag  Studentboliger skal gi studenter et godt vaskeri 
tilbud, med gode digitale løsninger som fremmer 

effektiv bruk  

Vedtak  Enstemmig vedtatt  

 

Forslag til vedtak: Velferdstinget vedtar Velferdstingets politiske dokument, med de endringene som 

måtte komme på møtet.  

Enstemmig vedtatt  

 

Orienteringssaker  

VT-sak 36/24 Eventuelt  

En sak til eventuelt. 

 

‘’SSM-møte’’  

Helene informerer om hvor viktig det er at folk møter opp på SSM møte. Det er kritisk at VT er 

vedtaksdyktig for å kunne tildele midler til foreningsmidler.  

 

Helene lukker møtet 

Møtet avsluttes 22:53 

Sunniva Flak Fekjær  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Velferdstinget i Agder 

VT-sak   Protokoll Valgforsamling 

Møtedato              07.05.2024 

Saksbehandler   Sunniva Flak Fekjær 

UiA:  

Oskar Fjetland 

Jonetta Øyre 

Meri Dhora  

Maren Valand  

Stefiny Packiyanathar – ankom 18:05 

Ansgar:  

Kristoffer Solumsmoen Mørch – ankom 16:23   

Noroff:  

Amy Johanne Blanchard 

Fagskolen i Agder: 

Juan Josè Vargas Garcia 

Aleksander Viktor Kangas 

NLA:  

AU:  

Helene Fredheim  

Mattias Neteland (Får permisjon fra Velferdstinget for å dra fra møtet 18:50) 

Vilma Himberg  

Sigrid Solheim 

Ordstyrere:  

Charlotte Ekroll  

Protokollfører:  

Sunniva Flak Fekjær  

Forfall: 

Sara Madeleine Haga (UiA) 

Mia Sanness (NLA) 

Andre til stede:  

Jakob Mæland SiA-styret  

Maiken Køien Andersen STA leder  

 

Valgkomiteen: Kathrine Bryggeså Øydna, Bjørn Undheim Serigstad, Mathilde Brunstad 

 

 



 
 
SAKSLISTE 

VT-sak 00a/24 Valg av ordstyrer 

Forslag: Enstemmig vedtatt  

 

VT-sak 00b/24 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden 

Enstemmig vedtatt 

 

Vedtekssak  

VT-sak 31/24 Valforsamling  

Valgkomiteen legger frem en forklaring på hvordan prosessen har foregått, samt hvordan valget vil 

foregå. 

Valgkomiteen leser sin innstilling før hvert av valgene. Hver kandidat får 5 minutter til tale og 5 

minutter til spørsmål fra Velferdstinget. 

Mattias Neteland får permisjon fra Velferdstinget om å gå fra møtet 18:49 på grunn av pågående 

hjemmeeksamen.   

 

Valg av AU: 

- Leder: Helene Fredheim  
- Organisatorisk nestleder: Sigrid Solheim  
- Kommunikasjonsansvarlig: Julia Nilsen 

 
Valg av styreleder SiA-styret:  

- Jakob Mæland  
 

Valg av SiA-styret representanter:  

- Jakob Mæland (Fast)  

- Emilie (Fast) (2.år)  

- Adrian (Fast)  

- Kim Daniel (1.vara)  

- Lars Magnus (2.vara) 

 

Velferdstinget må supplere inn 2 kvinnelige vara og 1 mannlig vara  
Valg av Fordelingsutvalget:  

- Askil Kjellson Hauge  

- Mads Madsen Kleppe  

- Alexander Horpestad  

- Emilie Kauserud Bræck 



 
 
 

Valg av Valgkomiteen:  

Ingen kandidater hadde stilt i forkant, men 4 personer stilte under møte.  

- Jakob Mæland  

- Miriam Trovi  

- Vilma Himberg  

- Kathrine Bryggeså Øydna  

-  
Valg av Fordelingsutvalget:  

- Kristine Brekke  

- Fabian Kleve Johansen  

- Frida Lillestøen  

- Jakob Even Sæterøy  

- Julie Ålefjær Hornses  

- Adele Hagen  
 

 

Valgforsamling avsluttes 19:50  

Protokollfører: Sunniva Flak Fekjær  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Saksbehandler      Arbeidsutvalget v/ Helene Fredheim 

VT-sak                 37/24 

Møtedato             18.09.24 

  

  

Siden sist 

Leder 

- Kontorarbeid 

- Skrevet leserinnlegg om bolig-situasjonen i Agder 

- Planlegging av studiestart og Bli med-dagen 

- Standvirksomhet i SiA-gata og på NLA, og holdt presentasjon for nye studenter på 

Ansgar 

- Aktivitet i gruppa “Alkoholfri studiestart” på Facebook 

- Arendalsuka 

- Utarbeidelse av konsulentstilling, skrevet stillingsutlysning, gjennomgått søknader og 

hatt førstegangsintervjuer 

- Laget instruks og rutiner for sanitærprodukt-dispenserne 

- Utarbeidet detalj-budsjett for H24 

- Publisert innlegg på Linkedin 

- Formøter og styremøte i Studentsamskipnaden i Agder (SiA) 

- Møter i nettverket for Velferdstingene i Norge (ViN) 

- Planlegging av ViN-samling i Agder 

- Formøter for reise til Romania med Frivillighet Norge 

- Innkalt til og planlagt fellesmøte for studentrådene 

- Arbeidet med revidering av samarbeidsavtalen med SiA 

- Planlegging og gjennomføring av semestermøte med SiA 

- Planlegging av første VT-møte, og saksliste for semesteret 

- Arbeidet med høringssvar til regional plan for fysisk aktive liv i Agder 2024-2034 

- Møte med SiA om framtidsplaner for boliger i Agder 

- Planlagt ny nettside, og gjort analyse av ressurser som skal settes av til dette 

- Arrangert oppstartshelg for VT 



 
 
 

Nestleder 

- Planlegging av studiestart og Bli med-dagen 

- Arendalsuka 

- Gjennomgang av intern økonomi fra januar og ut juni 

- Semestermøte om økonomiske avtaler 

- Semestermøte med SiA 

- Sendt ut høring angående Kulturfondet 

- Planlegge seminar for Velferdstingene i Agder og oppstartsseminar 

- Møter med ulike foreninger 

- Behandlet søknader til Aktivitetsfondet 

- Møte om økonomi 

- Begynt arbeidet for 60,- per student til SiA Helse 

- Oppfølging av sanitærprodukter 

- Hatt obligatorisk søkekurs for Studentsosiale midler (SSM) 

- Utbetalinger til SSM 

- Jobbet med ansettelse av ny organisasjonskonsulent og hadde førstegangsintervju over 

teams 

- Arrangert oppstartshelg for VT 

 

  

Kommunikasjonsansvarlig 

- Planlegging av studiestart og Bli med-dagen 

- Hengt opp plakater på studiestedene til Bli med-dagen 

- SiA gata - studiestart 

- Påbegynt kommunikasjonsstrategi 

- Studiestart – bilder til bildebanken 

- Lage publiseringsplan/rutiner for semesteret 

- Semestermøte med SiA 

- Henge opp sanitærboksene 

- Publisere TikToks & Instragraminnlegg 



 
 

- Lage lageroversikt 

- Møter angående totalrenovering av nettsiden 

- Bestilt og hentet nye Roll-ups 

- Begynt på bestillingen av VT gensere 

-  Møte med KU 

- Bli med dagen 

- Forberedelser til oppstartsseminar med VT 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

VT-sak    38/24 

Møtedato  18.09.24     

Saksbehandler  Arbeidsutvalget v/Julia Nilsen   

 

Studiestart 2024 

Studiestarten høsten 2024 er nå avsluttet, inkludert "Bli med-dagen," fadderuka og øvrige 

arrangementer ved de ulike studiestedene. I år har studiestart vært et samarbeid mellom 

Kristisand og Grimstad kommune, utdanningsinstitusjonene, Studentorganisasjonen i Agder, 

fadderstyrene ved Universitetet i Agder (UiA), næringsforeningene i begge byer og 

Velferdstinget (VT). Dette kalles en “koordinert studierstart”, og er en del av et prosjekt som 

heter “Studenttrivsel”. Målet med "En koordinert studiestart” har vært å sikre at studenter ved 

alle studiesteder får lik tilgang til arrangementer og aktiviteter under studiestart. Det er viktig 

at Arbeidstuvalget (AU) får innspill fra VT om studiestart, som vi kan bruke når vi evaluerer 

den sammen med aktørene i Studenttrivselsprosjektet. 

 

Bli med-dagen er en dag der nye og gamle studenter kan møte foreningslivet på stand. UiA 

har standvirksomhet første dagen i studiestarten, men de andre studiestedene har ikke dette. 

Bli med-dagen har som mål at alle studentene kan møte foreningslivet, på institusjonsnøytrale 

steder (studenthusene BARE og Bluebox). I år ble Bli med-dagen flyttet ut av fadderuken til 

31. august, etter å ha forhørt seg med foreningslivet. De fleste foreningene hadde allikevel 

åpne øvelser og opptak før arrangementet, og meldte seg derfor av. I tillegg var det lavt 

oppmøte i begge byer. 

 

I årets studiestart har VT også opprettet en Facebook-gruppe som heter “En alkoholfri 

studiestart”. I denne gruppen ble alkoholfrie arrangementer og informasjon om ulike tilbud 

publisert. Dette har vært et fokus, fordi det vært år rapporteres at mange studenter opplever 

drikkepress og at studiestart er utrygt. 



 
 

 

Under den første studiestartsuken ble det arrangert en konsert på torget i Kristiansand, i regi 

av SiA. Det er en privat aktør som står for selve bookingen av artistene, og det har vært rettet 

kritikk mot SiA grunnet valget av artistene i år, fra blant annet UiA. Staysman og TIX er to 

artister med utfordrende tekster, og bekymringen har vært at artistvalget kan bidra til mer av 

utryggheten enkelte studenter opplever i studiestart. 

 

- AU ønsker at VT gir innspill på følgende:  

• Er det ønskelig å beholde Bli med dagen, og hva gjør at studentene møter opp på slike 

arrangementer? 

• Hvordan oppfatter VT at alkoholkulturen preges under studiestart, og hvordan funket 

facebook-gruppen for alkoholfri studiestart? 

• Burde SiA stille mer krav til valg av artister, og burde UiA bidra som partner for å 

finansiere artister som er mindre kontroversielle? 

• Studenttrivselsprosjektet jobber for en koordinert studiestart, opplevde alle 

studiestedene at studiestart var inkluderende? 

• Er det andre tilbakemeldinger du vil gi om årets studiestart? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

VT-sak    39/24   

Møtedato  18.09.24     

Saksbehandler  Arbeidsutvalget v/Sigrid Solheim   

 

Forretningsorden 

Ved første møte i perioden skal Velferdstinget (VT) vedta forretningsorden. Forretningsorden er 

reglementet til hvordan VT-møtene skal organiseres. Arbeidsutvalget (AU) ser ingen grunn til å endre 

på forretningsorden slik den er i dag. Erfaringene som er gjort er at den bidrar til en god debattkultur 

og setter en ramme rundt diskusjonene.   

Forretningsorden omhandler: 

- Konstituering 

- Møteledelse 

- Rettigheter og plikter 

- Forhandlinger 

- Votering 

- Protokolltilførsel 

- Sluttbestemmelser 

- Forklaringer 

 

 

Forslag til vedtak:    

Velferdstinget i Agder vedtar forretningsorden med de endringene som måtte komme på møtet.    

 

  

 

 

 

Vedlegg:   

Vedlagt ligger forretningsorden   



 
 

Vedlegg: Forretningsorden  

Konstituering 

Nytt Velferdsting (VT) konstituerer seg på første møte i perioden. 

Møteledelse 

Arbeidsutvalget åpner møtet i Velferdstinget. Ordstyrer(e) og en referent utgjør møteledelsen. 

Møteledelsen er ansvarlig for den praktiske gjennomføringen av møtet. 

Rettigheter og plikter 

Representantene i Velferdstinget har plikt og rett til å delta på Velferdstingets møter, og har 

tale-, forslags- og stemmerett.  og ved forfall innkalles vararepresentantene. Representantenes 

plikt til oppmøte er regulert av VTs fraværsreglement. I henhold til reglementet plikter 

representantene å svare på innkallingen innen fem dager har gått, og må si ifra dersom de blir 

forhindret i å komme på møtet. Ved forfall tilkalles vararepresentantene, som da vil inneha 

samme rettigheter og plikter som de faste representantene. Hvis en representant må forlate 

møtet i Velferdstinget før det er ferdig, leveres en permisjonssøknad. Søknad om permisjon 

fra møtet leveres skriftlig til møteledelse og avgjøres av Velferdstinget. Hvis en representant 

må forlate møtet før det er ferdig må VT votere over hvorvidt vedkommende får permisjon.  

Forhandlingene 

Taletiden er tre minutter for innlegg og ett minutt for replikk. Det gis anledning til to replikker 

og en svarreplikk til hvert innlegg per representant. Tid for innlegg og replikk kan justeres 

med 2/3 flertall (kvalifisert flertall). Nye forslag som blir lagt frem for Velferdstinget under 

forhandlinger, skal fremlegges muntlig av forslagsstiller før det overleveres skriftlig for 

ordstyrer(e). 

Forhandlingene har regler for taletid, hvor hver representant får tre minutter til innlegg og ett 

minutt til replikk. Det er anledning til å ha to replikker og én svarreplikk per innlegg. 

Taletiden kan endres hvis et kvalifisert flertall (2/3 flertall) støtter dette. Når nye forslag 

fremmes under forhandlingene, skal de først presenteres muntlig av forslagsstilleren, før de 

leveres skriftlig til ordstyrer. 



 
 

Innlegg til forretningsorden, dagsorden og saksopplysning bryter saksdebatten. Slike innlegg 

må ikke vare lenger enn to minutter. Forslag/innvendinger som gjelder dagsorden, 

forretningsorden og voteringsorden skal voteres over direkte. 

Innlegg som handler om forretningsorden, dagsorden eller saksopplysninger avbryter den 

pågående debatten og kan ikke vare lenger enn to minutter. Forslag eller innvendinger relatert 

til dagsorden, forretningsorden eller voteringsorden skal voteres over umiddelbart. 

 

Ordstyrer(e) og representanter med forslagsrett kan framsette forslag om at strek settes. Når 

strek settes, skal talerlisten leses opp før votering, og det skal være alminnelig flertall. 

Ordstyrer opplyser om at alle vedtaksforslag skal meldes og leveres før strek vedtas.  

Når det gjelder streksetting i debatten, kan både ordstyrer og representanter med forslagsrett 

foreslå å sette strek. Når dette skjer, leses talerlisten opp før votering, og det kreves 

alminnelig flertall for at strek settes. Ordstyrer informerer om at alle vedtaksforslag må 

meldes og leveres før strek vedtas. Når det er vedtatt å sette strek, opplyser ordstyrer(e) om at 

det er anledning til å tegne seg før og under neste talers innlegg. Hvis det foreslås at 

streksettingen også skal gjelde de som allerede står på talerlisten, kreves et kvalifisert flertall.  

Når strek er satt, kan det ikke fremmes eller trekkes forslag. Streksettingen kan imidlertid 

oppheves dersom et kvalifisert flertall støtter dette. Alle forslag i saker som ikke omhandler 

dagsorden, forretningsorden eller voteringsorden, må utformes skriftlig og leveres til 

ordstyrer. Disse forslagene må være signert med fullt navn. 

Forslag om å sette strek med virkning også for inntegnede talere krever kvalifisert flertall. 

Etter at strek er satt, er det ikke anledning til å fremme eller trekke forslag. Alle med 

forslagsrett kan framsette forslag om at strek oppheves, og dette må i så tilfelle vedtas med 

kvalifisert flertall. Alle forslag i saksspørsmål som ikke gjelder dagsorden, forretningsorden 

eller voteringsorden, skal formuleres skriftlig og leveres ordstyrer(ne). Alle forslag må være 

underskrevet med fullt navn. 

Voteringer 

Når debatten er avsluttet, leser ordstyrerne opp samtlige framsatte forslag. Deretter kan de 

hvis de anser det nødvendig, bestemme pause i forhandlingene for å sette opp forslag til 



 
 

videre behandling/voteringsorden. Innkomne forslag behandles slik at man setter opp de mest 

ytterliggående forslagene mot hverandre, og slik at valget til slutt står mellom innstilling og 

ett motforslag. 

Voteringer skjer ordinært ved håndsopprekning. Skriftlig votering skal foretas dersom en eller 

flere av representanter ønsker det. 

Vedtak fattes med alminnelig flertall dersom ikke annet er bestemt i vedtektene eller 

forretningsorden. I saker som krever kvalifisert flertall har representantene plikt til å stemme 

for eller imot forslaget, og kan ikke stemme avholdende. 

Endring av forretningsorden krever kvalifisert flertall. 

Protokolltilførsel 

Protokolltilførsler kan forlanges av alle representanter med forslagsrett. Protokolltilførsler må 

meldes innen behandlingen av saken er avsluttet og leveres skriftlig til ordstyrer(ne). Alle som 

er enig i protokolltilførselen melder dette før møtets slutt, og disse føres til i 

protokolltilførselen. 

Sluttbestemmelser 

Dersom forretningsorden strider mot vedtektene, er det vedtektene som gjelder. 

Hvis et spørsmål ikke er regulert i forretningsorden eller av vedtektene, kan Velferdstinget 

med alminnelig flertall avgjøre hvilken praksis som skal gjelde. 

Denne forretningsorden gjelder til annen er vedtatt i Velferdstinget. 

Forklaringer: 

Simpelt flertall: Det høyeste av de avgitte stemmetall uten hensyn til den samlede sum. 

Alminnelig flertall: Over halvparten av de avgitte stemmene, men ikke inkludert blanke 

stemmer. 

Absolutt flertall: Over halvparten av de avgitte stemmene, inkludert blanke stemmer. 

Kvalifisert flertall: 2/3 av de stemmeberettigede. Det er ikke lov å stemme avholdende. 

Revidert 21.09.21 

Sist revidert 18.09.24 
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VT-sak                 40/24 

Møtedato             18.09.24 

  

Semesterhjul og møtedatoer H24 

Semesterhjulet er et dokument som viser aktiviteter, arrangementer og møter som skal finne 

sted i løpet av semesteret. For Velferdstinget (VT) inkluderer semesterplanen datoer, 

aktiviteter og saker som VT må behandle. Det vil forekomme saker på VTs møter som ikke 

ligger forelagt. Arbeidsutvalget (AU) benytter en semesterplan i stedet for en årsplan, da 

tidligere representanter har erfart at det er utfordrende å planlegge våren uten kjennskap til 

forelesnings- og eksamensdatoer. 

  

Enkelte elementer i semesterplanen kan ikke endres, ettersom tidspunktene for revisjon av 

ulike dokumenter er fastsatt i vedtektene til VT. Hvis dere har spørsmål om hva som er 

regulert i vedtektene, kan dere spørre AU. 

  

Vi vil også minne om VTs fraværsreglement. Dersom en representant har ugyldig fravær fra 

tre VT-møter, vil vedkommende miste plassen sin i tinget. Det er derfor viktig at dere deltar 

aktivt i å finne møtedatoer som passer dere. Vær oppmerksom på at vi foreslår å avholde VT-

møtene på onsdager, ettersom denne dagen er kjent som «studentpolitisk ukedag» ved flere 

institusjoner. Dersom koordinatoren for studiet ditt legger opp til program på onsdagskvelder, 

må du gjerne orientere dem om dette og at VT-møtene kan godkjennes som politisk fravær. 

  

  

  

Forslag til vedtak:  

Velferdstinget i Agder vedtar «Semesterhjul for høsten 2024 i Velferdstinget i Agder», med de 

endringene som måtte komme på møtet.  

 

Vedlegg:  

Vedlagt ligger Semesterhjul og møtedatoer H24. 



 
 
 

Vedlegg: Semesterhjul for høsten 2023 i Velferdstinget i Agder  

  

Dato Aktivitet Innhold 

18. september VT-møte - Forretningsorden 

- Semesterhjul 

- Resolusjon om psykisk helse 

23. oktober VT-møte - Økonomiske avtaler 

- Samarbeidsavtalen med SiA 

- Retningslinjer for utvalgene og komiteen 

6. november VT-møte - Evaluering av aktivitetsfondet 

- SiAs strategi 2030 

- Revidering av Handlingsplan 2024/2025 

13. november SSM-møte - Tildeling av studentsosiale midler for våren 

2025 

14. november VT-treff - Sosialt, lavterskel sammenkomst på BARE 

11. desember VT-møte - Aktivitetsfondet 

- Budsjett 2025 

11. januar Nyttårsbord - Sosial sammenkomst 

15. januar VT-møte   
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Ekstraordinær tildeling til Grimstad Studentidrettslag 

I mars 2024 søkte Grimstad Studentidrettslag (GSI) om en ekstraordinær tildeling til en ny 

underaktivitet, nemlig GSI Padel. Da søkte søkte de om xx kroner til baneleie for 

vårsemesteret. Kun noen uker etter at GSI Padel søkte ekstraordinært, var fristen for å søke 

midler til høsten 2024. GSI Padel trodde da at de var blitt inkludert i den eksisterende 

økonomiske avtalen GSI har med Velferdstinget (VT). I den økonomiske avtalen er nemlig 

alle underaktivitetene til GSI representert der de får midler til bane- og halleie. GSI Padel 

søker derfor ekstraordinært til baneleie fra august og ut desember. 

Tidligere har ikke VT vært restriktive med å gi midler til aktiviteter som allerede har funnet 

sted. I dette tilfellet gjelder det da baneleien fra august og september. Det nye VT har 

mulighet til å endre denne presedensen dersom dere ønsker, men dette åpner opp for at andre 

foreninger kan ha aktivitet eller kjøpe inn utstyr og søke om midler til det i etterkant. Dette 

har VT har vært strenge på at ikke er i tråd med retningslinjene.  

Kort fra GSI Padel: 

Vi ønsker å fortsette med padel i GSI fordi det fortsatt er stor interesse for padel på UiA. 

Ettersom vi ønsker å kunne tilby en aktivitet og noe sosialt å holde på med til så mange 

studenter som mulig, er padel en god arena fordi det er lett å lære og få til. Det er flere som 

ikke er medlem av GSI fra før som har meldt seg inn bare for å være med på padel Siden 

padel er en dyr idrett å drive med, ønsker vi å kunne tilby et billigere alternativ til studentene. 

I tillegg er padel en populær idrett, som vokser veldig raskt i Norge, og det at vi tilbyr padel 

kan være med på å trekke flere studenter til UiA Grimstad. Det har vært mye god respons, så 

derfor har vi holdt treningene fra starten av året, for det er en viktig rekrutteringsperiode.  

 

 



 
 

Vi er klar over at det ikke nødvendigvis deles ut penger til aktiviteter som har skjedd, men vi i 

det nye styret var ikke klar over at vi måtte søke ekstraordinær søknad i forrige periode. Vi 

søker derfor hele beløpet, men er klar over at det er mulig for at vi må betale for august-

september selv, og få støtte for oktober-desember. Så ved å dele semesteret på 4 mnd (midten 

av august til midten av desember) søker vi om minst 39588,75kr, men håper på å få støtte til 

hele semesteret. 

 

 

Forslag til vedtak:     

Velferdstinget i Agder vedtar søknaden til GSI Padel med de endringene som måtte komme på 

møtet.  

Vedlegg: Søknad GSI Padel (ligger vedlagt i e-post – Excel) 
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Resolusjon om Psykisk helse  

Arbeidsutvalget (AU) ser det som hensiktsmessig at Velferdstinget (VT) skal få mer spisset 

politikk om psykisk helse. I utarbeidelsen av resolusjonen har diskusjonen som ble 

gjennomført på VT-møtet 15. april 2024 blitt høyt vektlagt. Det er viktig å påpeke at psykisk 

helse er et stort tema, og AU har derfor forsøkt å lage en resolusjon med konkrete tiltak rettet 

mot SiA og kommunene. Det har også vært viktig at dette er en resolusjon som kan være 

aktuell noen år frem i tid, slik at VT har langvarig men spesifikk politikk. Resolusjonen tar for 

seg krav til kommunene, fylkeskommunen og SiA. Dette er for å påpeke viktigheten av et 

godt samarbeid mellom aktørene, og for å sikre en gode, mangfoldige forebyggende og 

behandlende psykisk helsetilbud.  

Dersom VT ønsker å gjøre endringer håper AU at dere kan se på helheten av dokumentet, slik 

at resolusjonen ikke blir altfor lang. Det er likevel viktig at VT føler at denne resolusjonen er 

noe studentene kan stille seg bak, og AU håper derfor dere leser godt igjennom den, og 

kommer med gode forslag som kan forbedre resolusjonen.  

 

 

 

 

 

Forslag til vedtak:  

Velferdstinget i Agder vedtar Resolusjon: Studenters psykiske helse med de endringene som 

måtte komme på møtet.  

Vedlegg: 

Vedlagt ligger Resolusjon: Studenters psykiske helse  



 
 

Resolusjon: Studenters psykiske helse  

Studenters helse og trivselsundersøkelse (SHoT) har over flere år vist at studenter sliter med 

sin psykiske helse. God livskvalitet gjør at det er mindre sannsynlig å få psykiske 

helseproblemer, og alle tiltak som skaper en bedre hverdag for studenter, preget av mestring, 

sosialt liv og god fysisk helse, kan fungere forebyggende (SHoT, 2022). Studentene i Agder 

er i hovedsak avhengig av kommunene og SiA Helse for psykisk helsehjelp, derfor er det 

viktig at det er et godt samarbeid mellom disse aktørene. Studenter burde få hjelpen de 

trenger, uavhengig av om man har utviklet et psykisk helseproblem før studietiden eller om 

det oppstår i studietiden. Det finnes ulike tilbud, og studentene benytter seg av dem i ulik 

grad. Derfor er det viktig at studentene får god informasjon om den psykiske helsehjelpen, og 

at det er en lav terskel for å benytte seg av den. 

Studentsamskipnaden i Agder (SiA) har et stort ansvar når det kommer til studentenes 

psykiske helse. Blant SiAs tilbud finnes samtaleterapeuter, psykiater, kurs og drop-in timer. 

Alle som henvender seg får time, og dette er noe VT mener er viktig at fortsetter. Det er i dag 

ca. tre ukers ventetid, og VT mener SiA må fortsette å jobbe for å minske vente tiden enda 

mer. For å oppnå dette er det viktig at SiA får mer økomimisk støtte fra både Grimstad og 

Kristiansand kommune. SiA sitt helsetilbud skal være et supplement til kommunene og det 

offentlige helsevesenet, og skal derfor behandle mindre psykiske plager. Dersom SiAs tilbud 

ikke er tilstrekkelig for en student, er det derfor viktig at man enkelt kan få informasjon om 

kommunen og fylkeskommunen sine tilbud.  

Det er viktig at SiA har fokus på studentenes psykiske helse i utformingen av bygg, slik at 

man best mulig tilrettelegger for trivsel og samhandling blant studentmassen. Infrastrukturen 

kan være en avgjørende faktor for om studentene ønsker å tilbringe tid der eller ikke. Det er 

også viktig at SiA tilrettelegger for at man kan bli kjent med nye studenter i sine bygg, 

særskilt studenthusene og fellesarealene på studentboligene, som skal være sosiale arenaer. 

Studentene skal føle seg velkommen uavhengig av størrelse på sitt sosiale nettverk. Derfor er 

det viktig at SiA fortsetter å støtte studentfrivilligheten, oppfordrer til og tilrettelegger for at 

studentene tar i bruk studenthusene og lager arrangementer som treffer studentmassen. SiA 

har et ansvar for å motvirke ensomhet blant studentmassen, og må derfor prioritere 

forebyggende tiltak.  



 
 

Velferdstinget i Agder krever at:  

- Grimstad og Kristiansand kommune skal gi et fast beløp til SiA som er øremerket til 

psykisk helsetilbud.  

- Agder fylkeskommune, Grimstad og Kristiansand kommune skal gjøre tilbudene sine 

synlige og enkle å finne for studentene. 

- SiA skal jevnlig evaluere sine tilbud og kurs, for å sørge for at tilbudene treffer 

studentmassen.  

- Alle bygg som bygges av SiA skal ha en infrastruktur som legger til rette for 

samhandling og trivsel blant studentene. 

 


